
I N F O R M A C E 
z  jednání výkonného výboru federace dne 12. února 2016 

 
Vzhledem k tomu, že se v zápise z únorové schůze výkonného výboru neobjevila informace o            
projednávání mého návrhu na provedení interního auditu ČBF, který jsem předložil „na stůl“ a              
nedostal jsem od výkonného výboru ani po následujícím březnovém jednání žádné stanovisko,            
dovoluji si vás na stránkách SBT seznámit s obsahem tohoto návrhu. Provedení interního auditu            
považuji za potřebný krok k celkové revitalizaci činnosti ČBF, a to nejen jejího sekretariátu, ale              
celé organizační struktury, včetně oblastního basketbalu. Chceme‐li se někam posunout a začít řešit             
tolik důležitou oblast, jako je pokles členské základny, s tím spojený pokles týmů v oblastních             
soutěžích a úbytek talentovaných hráčů a hráček, musíme se pomyslně zastavit a následně někde              
začít a nastavit pravidla, která budeme všichni ctít a dodržovat. Celý audit, jeho výsledek, by měl                
vycházet z vašich poznatků a informací, které jsou pro další vývoj basketbalu velice cenné. 
 

Návrh komplexního řešení pro provedení změn ve strategii ČBF pro VH v roce 2017 
 

Před zahájením činnosti je předpokládána analýza stávajícího stavu, která pravdivě popíše           
výchozí situaci federace. 
Základní pracovní skupina může pro potřeby získání informací z jednotlivých oblastí činnosti           
vytvářet další dílčí pracovní skupiny k projednání konkrétního tématu. 
 

Obsah činnosti pracovní skupiny 
 

1/ Návrh nového organizačního schématu včetně řešení oblastí 
2/ Katalog funkčních  a dispozičních oprávnění v rámci federace 
3/ Pracovní náplně pro organizační schéma 
4/ Strategie federace v návrhu 
5/ Koncepce k dosažení hlavních bodů  strategie v návrhu 
6/ Personální systémový audit 
7/ Standardizace výběrových řízení pro obsazení katalogu funkcí 
8/ Personální opatření 
9/ Finančně ekonomický systémový audit s návrhem opatření 
10/ Komplexní zpráva pro valnou hromadu federace v roce 2017 
 
Návrh zpracoval dne 17. 2. 2016  
 
Ing. Josef Mayer 
 

 

 


